
Varför tillsatte vi Per Nordenstam som ny kommundirektör i Håbo kommun?

Kommunen använde en utomstående konsult som utifrån vår kravspecifikation tog fram 4 kandidater
som motsvarade våra krav. Per Nordenstam var en av dem.

Samtliga partiers gruppledare var inbjudna att deltaga i intervjuer . Alla deltog inte och kan väl därför
inte anses ha möjlighet att kunna bedöma vem av kandidaterna som var mest lämpad.

Fackorganisationerna gjorde sina intervjuer och tjänstemännens ledningsgrupp gjorde sina 
intervjuer.

Därefter vägdes gruppernas resultat ihop och vi enades om Per Nordenstam.

Per Nordenstam var åren 1999-2011 kommunchef i Tierps kommun under socialdemokratiskt styre.

Har därifrån fått lysande vitsord.

2011-2015 kommundirektör i Norrtälje kommun under moderat styre.

Vad som nu beskrivs som kontokortsfiffel i Norrtälje kommun var i själva verket en felaktig 
attestering av en faktura inlämnad av annan tjänsteman. När man så bytte styre hösten 2014 och 
diskussionen kring ett dyrt vattenverk var på tapeten var det i dessa sammanhang lätt att offra 
kommundirektören.

Per Nordenstam har en lång erfarenhet och bred bakgrund och dessutom gedigen kunskap kring 
regionbildandet som för närvarende är en stor fråga för alla kommuner i länet.

Per har också arbetat som näringslivschef och kan med dessa kunskaper tillföra vår kommun mycket 
kring dessa frågor när vi nu befinner oss i ett mycket expansivt läge.

En kommundirektör omfattas inte av gängse anställningsvillkor och en enig kommunstyrelse valde 
därför att skriva in i kontraktet att Per Nordenstam har 12 månaders uppsägning om kommunen 
väljer att säga upp honom utan saklig grund. Detta för att det skall vara rent och inte behöver gå vare
sig till arbetsdomstol eller förlikning utan vi är överens om att skiljas åt.


